
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Transportministeren

Dato: 16. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 128
Mener ministeren, at det er fordelagtigt for udviklingen i de eksisterende stationsbyer 
langs Nordvestbanen mellem Holbæk og Kalundborg, at hastigheden på linjen blot er 20 
km/t hurtigere end den var i 1938? Der henvises til transportministerens svar på TRU 
alm. del. – spørgsmål 250 (folketingsåret 2022-23, 2. samling).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kenneth Fredslund 
Petersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kenneth.petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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